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Колика су дуговања Кошаркашког клуба Борац Нектар Бањалука још није утврђено. Нова
управа бањалучког клуба ради на прикупљању података о дуговањима, а затим ће
кренути у њихово измирење. Такође, за сада није познато ни колики ће бити буџет клуба
за наредну сезону.

  

      

- Став управе Борац Нектара Бањалука је да се прво иде са стабилизацијом клуба и
да се направи репрограм дуговања. Приоритет нам је да измиримо обавезе према
Кошаркашком савезу БиХ за сљедећу сезону, а за дуг од око 30 000 КМ ћемо
покушати да направимо репрограм. Такође, ускоро би требало да добијемо
информације колико је тачно коме и колико клуб дужан и онда ћемо да кренемо у
реализацију измирања обавеза. Наравно, за то је потребан одређени период  - река
о је Мирослав Дојчиновић, директор Борац Нектара Бањалука, након сједнице Управног
одбора која је одржана у уторак навече.

  

Кошаркаши Борац Нектара Бањалука, предвођени тренером Драгом Каралићем,
припреме за наредну сезону почеће у понедјељак. Срђан Блануша, који игра на
позицијама крила и крилног центра, први је играч којег су "пивари" ангажовали за нову
сезону. До краја седмице се очекује да уговоре с бањалучким клубом потпишу Марко
Јагодић-Куриџа (крилни центар), Слободан Тошић (бек), Немања Врањеш (бек) и Златко
Јовановић (плејмејкер).
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